
KD AI.JTOTROLEJ d.o.o Rijeka
SKUPSTINA DRUSTVA

ZAPISNIK

sa 1. sjednice Skup5tine KD Autotrolej d.o.o Rijeka odrZane 04. listopada'2017
godine s podetkom u 12 sati u prostorijama Grada Rijeke, Korzo 16

Prisutni dlanovi Skup5tine:

1. Vojko Obersnel, predsjednik SkupStine
2. Tomislav Dundovi6, predstavnik Grada Bakra po punomo6i
3. Denis Mladeni6, predstavnik Op6ine Vi5kovo po punomo6i
4. Dean Jurdi6, predstavnik Grada Kastva po punomo6i
5. Bruno Frlan, predstavnik Op6ine Matulji po punorno6i
6. Zeljka Sardevi6 Grgi6, nadelnica Op6ine Klana
7. lvana Cvitan Poli6, nadelnica Op6ine Cavle
8. Robert Mardelja, naielnik Op6ine Jelenja
9. Dalibor Gandrli6, gradonadelnik Grada Kralievice
10. DraZen Vranl6, nadelnik Op6ine Kostrena

Ostali prisutni:
Marin Rajdi6, direktor KD Autotrolej d.o.o. Rijeka, Marko Filipovi6, zamjenik
gradonadelnika Grada Rijeke, lvo Simper, predsjednik Nadzornog odbora KD

Autotrolej d,o.o Rijeka, Maja Malnar, vi5a savjetnica za pravne poslove u Odjelu
gradske -uprave za komunalni sustav, Dejan Ljubobratovi6, zamjenik nadelnice
Op6ine eavle te Dragana Karan Popovi6, prodelnica Upravnog odjela za financije,
op6e ipravne poslove.

Zapisni6ar: Kristina Priji6, Specijalist za odnose s javno56u Poslovni sustavi d.o.o
Rijeka



Sjednicu otvara predsjednik Skup5tine, Vojko Obersnel, konstatira da postoji kvorum
za punovaZno odludivanje te predlaZe dnevni red.

S obzirom da nije bilo primjedbijednoglasno je usvojen slijede6i

Enevni red

1. lzbor zan'rjenika predsjednika Skup5tine Dru5tva
/izvjestitelj: nnr.sc. Vojko Obersnel, predsjednik Skup$tine/

2. Usvajanje Poslovnika o nadu SkupStEne Dru5tva
/izvjestitelj: mr.sc. Vojko Obersnel, predsiednik SkupStine/

3. Inforrnaciia o realizaciji Odluka iZakljudaka Skup5tirle Dru5tva
/izvjestitelj: Marin Rajdi6, dipl.ing., direktor/

4. lzbor i imenovanje revizorskog druStva za 2017. godinu
/izvjestltelj: Marin Rajdi6, dipl.lng., direktor/

5. Frijedlog otplate kredita za nabavku 10 autobusa pogonjenih na $FP
gorivo - nabavljenih 2017. godine

/izviestlteli: Marin Rajdi6, dipl.ing., direktor/

6. Razno

Ad. 1. lzbor zamjenika predsjednika Skup5tine DruStva

Predsjednik Skup5tine, Vojko Obersnel, za zamjenicu predsjednika Skup5tine
predlaZe nadelnicu Op6ine Cavle, lvanu Cvitan Poli6.

Obzirom da nije Lrilo primjedbi, Skup5tina Dru5tva jednoglasno donosi
slijede6u



ODLUKU brojl

Temeljem ilanka 22 Dru5tvenog ugovora bira se lvana Cvitan Poli6 za
zamjenicu predsjednika Skup5tine KD AUTOTROLEJ d.o.o., na vrijeme od detiri
godine.

Ad.2. Usvajanje Poslovnika o radu Skup5tine Dru5tva

Predsjednik Skup5tine, Vojko Obersnel, rijec predaje vi5oj savjetnici za
pravne poslove u Odjelu gradske uprave za komunalni sustav, Maji Malnar koja
poja5njava kako je rijed o Poslovniku kojim je ureden rad Skup5tine, nadin sazivanja
sjednica, dono5enja odluka i sve ostalo Sto je vezano uz rad ovog tijela.

Obzirom da po ovoj todki dnevnog reda nije bilo pitanja i rasprave, Skup5tina
Dru5tva jednoglasno donosi slijede6u

ODLUKU broj2

Donosi se Poslovnik o radu Skup5tine KD AUTOTROLEJ d.o.o.
Poslovnik o radu SkupStine KD AUTOTROLEJ d.o.o. priloZen je ovoi

Odluci idini njezin sastavni dio.

Ad. 3. lnformacija o realizaciji Odluka iZakljudaka Skup5tine Dru5tva

Direktor KD Autotrolej, Marin Rajdi6, pojasnio je kako je u razdoblju od 30.

rujna 2013. godine do 5. svibnja 2017. godine odrZano 20 sjednica Skup5tine KD

AUTOTROLEJ d.o.o. te je donijeto ukupno 111 Odluka. U skladu s navedenim,
Uprava Dru5tva je realizirala sve Odluke i Zakljucke Skup5tine Dru5tva u razdoblju od

30. rujna 2013. godine do 5. svibnja 2017 . godine.

Obzirom da po ovoj todki dnevnog reda nije bilo pitanja i rasprave, SkupStina
Dru5tva jednoglasno donosi slijede6u



ODLUKU broj3

Prihva6a se lnformacija o realizaciji Odluka i Zakljudaka Skup5tine KD
AUTOTROLEJ d.o.o.

Ad. 4. lzbor i imenovanje revizorskog dru5tva za 2017. godinu

Direktor KD Autotrolej, Marin Rajci6, pojasnio je kako je KD Autotrolej u

kolovozu ove godine pokrenulo pozivno nadmetanje za predmet nabave Usluga
revizije financijskih izvje5tajaza20lT. godinu. Pozivi za dostavu dostavljeni su na tri
adrese, a ponude je dostavilo dvoje ponuditelja. Utvrdeno je da obje ponude
zadovoljavaju traZene uvjete, no sukladno kriteriju najniZe ponudbene cijene,
odabrana je ponuda ponuditelja HLB lnZenjerski biro d.o.o. Rijeka, dija ponuda glasi
na iznos od 55.000,00 kuna (bez PDV-a).

Obzirom da po ovoj todki dnevnog reda nije bilo pitanja i rasprave, Skup5tina
DruStva jednoglasno donosi slijede6e

ODLUKU broi4

Revizorska ku6a HLB lnZenjerski biro d.o.o. Rijeka bira se za reviziiu
financijskih izvjeStaja KD AUTOTROI-EJ d.o.o . za 2017. godinu.

Ad. 5. Prijedlog otplate kredita za nabavku 10 autobusa pogonjenih na SPP gorivo -
nabavljenih 2017. god ine

Direktor KD Autotrolej, Marin Rajdi6, pojasnio je kako je Planom poslovanja i

Rebalansom istog za 2016. godinu bilo predvideno kako 6e se nabava novih 10

autobusa na SPP financirati iz sredstava F-U ukoliko se osigura ta mogu6nost ili

putem namjenskih sredstava sukladno provedenoj nabavi. No, kako sredstva iz

strukturnih fondova EU nisu tada bila dostupna, drugim Rebalansom plana
poslovanja za 2016. godinu Skup5tina KD Autotrolej definirala je da 6e se nabavka
ovih autobusa financirati iz namjenskih sredstava. Najpovoljniju ponudu dostavila je

Hrvatska po5tanska banka d.d. Zagreb. Rijed je kunskom kreditu, iz Programa
lnfrastruktura s 2,5o/o fiksne kamate i 0,50% naknade jednokratno na iznos



odobrenog kredita. Ugovoreni rok otplate je 12 godina uz podek od 3 godine od
povladenja kredita. Prema konadnom otplatnom planu ukupni tro5ak po kreditu iznosi
25.137.000,00 kuna.

Obzirom da po ovoj tocki dnevnog reda nije bilo pitanja i rasprave, Skup5tina
DruStva jednoglasno donosi slijede6u

ODLUKU broj5

Prihva6a se Frijedlog otplate kredita za nabavku 10 autobusa pogonienih
na SPP gorivo - nabavljenih 2017. godine.

Ad. 6. Razno

Pod tockom Razno, predstavnik Opcine Matulji po punomoci, Bruno Frlan pita ima li
pomaka u sporu sa Gradom Opatija, obzirom na situaciju koja je prisutna u javnom
gradskom prijevozu, odnosno uveden je niz linija na podru6ju susjednih JLS, pa tako
i Op6ine Matulji. Navedene linije uvedene su kako bi se omogu6io prijevoz
mje5tanima susjednih JLS, te ih je znatno vi5e no Sto je to bio slucaj u ranijem
razdoblju obzirom da Grad Opatija ne Zeli sudjelovati u financiranju linija koje
prometuju podrudjem susjednih JLS.

Direktor KD Autotrolej, Marin Rajdic, pojasnio je kako je s Gradom Opatija u

tijeku sudski spor, te kako je sa predstavnicima istih odrZan niz sastanaka. No,

naglasio je kako 6e KD Autotrolej udiniti sve kako bi se isti rije5io mirnim putem.

Nadelnica Op6ine eavle, lvana Cvitan Poli6 pita u kojoj su fazi projekti koje je
KD Autotrolej prijavio na financiranje putem urbane aglomeracije.

Direktor KD Autotrolej, Marin Rajdi6, odgovara kako je rijed o tri projekta,
nabavka ekolo5ki udinkovitih vozila, implementacija sustava najave na stajali5tima,
kao i nova auto baza. Naglasio je kako je ugovor za nabavku novih autobusa, a koji

se potpisuje sa resornim ministarstvom, pripremljen te kako je jedan natjedaj ve6

raspisan.

Nadelnik Op6ine Jelenje, Robert Mardelja pita za poja5njenje nadina obraduna
cijene prilikom podizanja i smanjenja standarda prijevoza. Dodao je i kako Opcina
jelenje ima dugovanje prema KD Autotrolej, te kako 6e udiniti sve da navedeno
podmire, no, zbunjuje ih nacin obraduna cijene kilometara.

Direktor KD Autotrolej, Marin Rajcic, odgovara kako je razlika u cijeni kilometra
prilikom podizanja, odnosno smanjenja standarda prisutna iz razloga Sto prilikom
podizanja standarda KD Autotrolej ima cijeli niz tro5kova, od zapo5ljavanja dodatnih



radnika, angaZmanu dodatnih vozila i slidno, dok prilikom smanjenja standarda ne
dolazi do otpu5tanja radnika i primjerice prodaje vozila.

Predsjednik Skup5tine, Vojko Obersnel, predlaZe da KD Autotrolej organizira
sastanak s Op6inom Jelenje na navedenu temu, te da zajednicki poku5aju iznaci
najbolje rje5enje.

Sjednica je zavr5ena u 12.20 sati
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